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 Sławków, 18 stycznia 2018 r. 

ZZ.I.0005.9.2017  

 

Przegląd spraw interwencyjnych zgłaszanych przez mieszkańców miasta 

w czasie dyżurów za II półrocze 2017 roku. 
 

W II półroczu 2017 r. w trakcie pełnionych dyżurów Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej oraz Radnych Rady Miejskiej zgłoszono następujące 

sprawy interwencyjne: 

 
1. Zgłaszający i data: M. L., 10.07.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Marta Rus 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkaniec zgłosił prośbę wycięcia, wykoszenia zarośli przy ul. 

Świerkowej obok transformatora w kierunku Strzemieszyc. Ogranicza widoczność, wyminięcie 

się samochodów. Mieszkaniec prosi o interwencję w tej sprawie. Przewodnicząca poprosiła  

o informację pisemną do mieszkańca. 

Realizacja GKI: 

Pismo nr GKI.I.7234.120.2017r z dnia 04.08.2017 r. – zlecono wykoszenie terenu oraz 

zgłoszono do pozostałych właścicieli terenu celem uporządkowania drogi wzdłuż torów. 

 

2. Zgłaszający i data: M. L., 10.07.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Marta Rus 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkaniec prosił o utwardzenie, naprawę drogi dojazdowej do 

posesji z rozważeniem wykorzystania pozyskanego frezu z remontu ul. Szerokotorowej, na ul. 

Świerkową. Przewodnicząca poprosiła o informację pisemną do mieszkańca. 

Realizacja GKI: 

Pismo nr GKI.I.7234.120.2017r z dnia 04.08.2017 r. – frez nie jest materiałem do usuwania 

ubytków w drogach gruntowych.  

 

3. Zgłaszający i data: Interwencja własna, 13.07.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Marta Rus 

Przedmiot wniosku/skargi: Przewodnicząca zwróciła się w imieniu mieszkańców ul. 

Walcownia, Fabryczna, Olkuska, Komora z prośbą o wyjaśnienie sprawy z lat 90tych tzn. 

zbierania funduszy przez Komitet Obywatelski, a wpłacanych w kasie Urzędu Miasta. 

Przewodnicząca poprosiła o informację pisemną. 

Realizacja GKI: 

Pismo nr GKI.I.7234.145.2017 z dnia 16.10.2017 r. – Mieszkańców poinformowano, że 

obecnie Komitet nie istnieje. Urząd Miasta nie posiada żadnych dokumentów związanych  

z wpłatami od mieszkańców na Społeczny Komitet ds. Gazyfikacji, nie jest  także następcą 

prawnym po Komitecie, tym samym  nie ma podstaw prawnych do zwrotu wpłaconych kwot. 

 

4. Zgłaszający i data: T. M., 05.09.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Michał Malinowski 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkaniec prosił o zainstalowanie w miejscu używanym jako 

przejście przez tory, tj. łącznik ul. Owocowej i Obrońców Westerplatte (Kolejowa) specjalnych 

płyt betonowych lub też rozważenie możliwości postawienia w tamtym miejscu specjalnej 

kładki, która umożliwiałaby bezpieczne przejście przez tory. Zgłaszający poprosił także  

o wycięcie krzaków znajdujących się przy dojściu do torów – ul. Owocowa oraz o wysypanie 

w/w dojścia np. kamieniem, gdyż obecnie przy padającym deszczu tworzą się w tym miejscu 
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rozlewiska i spore błoto. Zgłaszający ma świadomość, iż jest to nie legalne przejście, jednak  

w celu podniesienia bezpieczeństwa wnosi jak wyżej. Radny poprosił o informację pisemną. 

Realizacja GKI: 

Złożono wniosek do PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. o zabezpieczenie nielegalnego przejścia 

pieszych przez tory kolejowe od ul. Obrońców Westerplatte na ul. Owocową. 

 

5. Zgłaszający i data: T. M., 05.09.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Michał Malinowski 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkaniec zwrócił uwagę na rosnący przy ul. Hrubieszowskiej 

klomb – okolice przystanku przy sklepie, który zastawia część widoczności ul. Hrubieszowskiej 

dla kierowców nadjeżdżających od strony ul. Owocowej. Mieszkaniec prosił o przesadzenie, 

przystrzyżenie lub też pozbycie się w/w krzewu. Radny poprosił o informację pisemną. 

Realizacja GKI: 

Zrealizowano przez MZWiK w ramach zlecenia na utrzymanie zieleni. 

 

6. Zgłaszający i data: Michał Malinowski w imieniu mieszkanki, 05.09.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Michał Malinowski 

Przedmiot wniosku/skargi: Radny zwrócił się w imieniu mieszkanki z prośba o wycięcie 

wchodzących w pas drogi gałęzi znajdujących się około 50 m za dawnymi Salami Królestwa 

Świadków Jehowy przy ul. Krakowskiej. Próba wytłumaczenia zgłaszającej, że jest to mało 

uczęszczana część ulicy Krakowskiej nie powiodła się i zgłaszająca poprosiła radnego  

o zgłoszenie powyższej sprawy. 

Realizacja GKI: 

Radnego poinformowano telefonicznie, że jest to teren Lasów Państwowych – zadanie nie 

zostało wykonane. 

 

7. Zgłaszający i data: Michał Malinowski w imieniu mieszkańca, 05.09.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Michał Malinowski 

Przedmiot wniosku/skargi: Radny zwrócił się w imieniu mieszkańca z prośbą o obserwację 

przez Policję faktu jak określił mieszkaniec „notorycznego przekraczania prędkości przy ul. 

Krzywda”. W ocenie zgłaszającego, który twierdzi, że boi się o bezpieczeństwo swoich dzieci 

ul. Krzywda powinna być patrolowana pod kątem ujawnienia przekraczania prędkości. 

Realizacja SM:  

Udzielono pisemnej odpowiedzi i wyjaśniono, że: w sprawie rozwijania nadmiernych prędkości 

kierujących pojazdami, poruszającymi się ul. Krzywda, nie potwierdzono tego faktu, w wyniku 

prowadzonych obserwacji. Poza tym, budowa ul. Krzywda, nienajlepszy stan nawierzchni 

drogi, nie pozwala na rozwijanie dużych prędkości. 

 

8. Zgłaszający i data: Dwie mieszkanki ul. Olkuskiej, 05.09.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Michał Malinowski 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkanki zwróciły się do radnego z prośba o zainteresowanie 

się sprawą samochodów ciężarowych, które unikając bram płatniczych przy DK 94, jadąc od 

strony Krakowa używają nowej drogi wzdłuż DK 94 i wjeżdżają na ul. Olkuską kontynuując 

swój przejazd aż do skrzyżowania przy ulicy Gwarków Sławkowskich i dalej w kierunku 

Katowic. W ocenie mieszkanek są to cyt. „takie małe tiry, bo duży tir się na tej drodze nie 

zmieści”. Radny poprosił o ewentualne sprawdzenie w/w sytuacji. Radny poprosił o informację 

pisemną. 

Realizacja SM:  

Udzielono pisemnej odpowiedzi i wyjaśniono, że: w sprawie pojazdów ciężarowych 

poruszających się po terenie ul. Olkuskiej i dalej ul. Piłsudskiego i ul. Wrocławską do 
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skrzyżowania z DK 94, nigdzie na tym odcinku nie ma znaku ograniczenia tonażowego.  

Z poczynionych obserwacji w przedmiocie zgłoszenia, na przestrzeni dwóch miesięcy nie 

stwierdzono wzmożonego ruchu pojazdów ciężarowych. Pojazdy, które zjeżdżają z  DK 94 na 

ul. Olkuską w Sławkowie, zazwyczaj kierują się ul. Walcownia w kierunku sąsiednich 

miejscowości z województwa małopolskiego. 

 

9. Zgłaszający i data: Z. K., 11.09.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Marta Rus 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkaniec zgłosił duże zniszczenia (zapadliska) w chodniku na 

ul. Siewierskiej na wysokości budynku z białej cegły po lewej stronie w kierunku Dąbrowy 

Górniczej (nie ma nr budynku). Poprosił w imieniu mieszkańców ulicy o pilną interwencję  

w tej sprawie, gdyż zagraża to bezpieczeństwu przechodniów. 

Realizacja GKI: 

Zapadlisko zostało usunięte przez pracowników  MZWIK. 

 

10. Zgłaszający i data: H. F., 12.09.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Zbigniew Matuszczyk 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkaniec zgłosił pilną potrzebę naprawy drogi (ubytków 

nawierzchni) od ul. Krakowskiej do byłego OPEC. Poprosił o pisemną informację w/s realizacji 

przejmowania w/w drogi przez Urząd Miasta. 

Realizacja GKI: 

W  przedmiotowej sprawie odbyło się spotkanie z mieszkańcami. Kierownik Referatu GP 

zaplanowała środki do budżetu na regulacje stanu prawnego drogi. 

 

11. Zgłaszający i data: H. F., 12.09.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Zbigniew Matuszczyk 

Przedmiot wniosku/skargi: Z uwagi na dużą ilość kleszczy mieszkaniec wniósł o wykoszenie 

i zbieranie trawy 2 razy w roku z terenu należącego do miasta za blokami 7 i 7A przy ul. PCK. 

Radny poprosił o odpowiedź pisemną do mieszkańca. 

Realizacja GKI: 

Koszenie przedmiotowego terenu wykonywane jest raz w roku ok. 2000 m2   

 

12. Zgłaszający i data: H. F., 12.09.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Zbigniew Matuszczyk 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkaniec w imieniu mieszkańców Wspólnoty osiedlowej 

„Olszówka” wniósł o umieszczenie drogi przelotowej od ul. PCK 7A do ul. Krakowskiej  

w nowym Miejscowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego jako drogi gminnej. Radny 

poprosił o odpowiedź pisemną do mieszkańca. 

Realizacja  GP:  

Udzielono pisemnej odpowiedzi o zarejestrowaniu wniosku. Wniosek będzie rozpatrywany pod 

kątem możliwości jego realizacji przy kolejnej zmianie planu miejscowego. 

Realizacja GKI:  
W  przedmiotowej sprawie odbyło się spotkanie z mieszkańcami. 

 

13. Zgłaszający i data: H. F., 12.09.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Zbigniew Matuszczyk 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkaniec poprosił o uwzględnienie remontu chodników przy 

blokach 7 i 7a zgodnie z propozycją Przewodniczącej Rady Miejskiej Marty Rus i zgodnie  

z ustaleniami na spotkaniu w dniu 18.01.2016 r. Radny poprosił o odpowiedź pisemną do 

mieszkańca. 
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Realizacja GKI: 

Przedmiotowy teren należy do wspólnoty mieszkaniowej „Olszówka” w związku z powyższym 

gmina nie może wydatkować środków finansowych na remont chodnika 

 

14. Zgłaszający i data: E. M., K. T., A. T., M. K., M. K., G. T., B. K., B. K., E. M., G. M., J. 

K., 12.09.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Zbigniew Matuszczyk 

Przedmiot wniosku/skargi: 1. Mieszkańcy poprosili o informację na piśmie jakie prace  

i czynności zostały wykonane przez Urząd Miasta w 2017 r. w ramach sumy przeznaczonej  

w budżecie miasta na wykup i zagospodarowanie obwodnicy w Zagródkach. 

2. Mieszkańcy wnieśli o zmianę przeznaczenia środków na utwardzenie drogi w ramach 

służebności przeznaczając je na dalszy wykup działek pod drogę.  

3. Mieszkańcy wnieśli o przeznaczenie kwoty 100 tys. zł w budżecie miasta na 2018 r. na 

wykup oraz regulacje prawne terenów w Zagródkach. Radny poprosił o odpowiedź pisemną do 

wszystkich zainteresowanych mieszkańców. 

Realizacja GP:  

Mieszkańcy zostali poinformowani o planowanym sukcesywnym wydzielaniu terenu pod drogę 

i wykupie gruntów, w miarę możliwości finansowych Gminy w kolejnych latach. 

Realizacja GKI: 

W przedmiotowej sprawie Kierownik Referatu GKI przekazał wszystkie informacje na 

spotkaniu w dniu 28 sierpnia 2017 r.  Zgłoszenie z 12 września dotyczy spraw prowadzonych 

przez referat GP. 

 

15. Zgłaszający i data: M. L., 18.09.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Łukasz Hofler 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkaniec w nawiązaniu do sprawy poruszanej na dyżurze 

Przewodniczącej Rady Miejskiej w Sławkowie z dnia 10.07.2017 r. zwrócił się z prośbą  

o udzielenie informacji, czy zostały podjęte działania zmierzające do poprawy stanu 

nawierzchni na ul. Świerkowej. Wiceprzewodniczący poprosił o odpowiedź pisemną do 

mieszkańca. 

Realizacja GKI: 

Pismo nr GKI.I.7234.141.2017 z dnia 28.09.2017r. Remont ul. Świerkowej nie był 

przewidziany w harmonogramie prac remontowych na rok 2017 r. 

 

16. Zgłaszający i data: Małgorzata Kostka w imieniu mieszkańców, 19.09.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Małgorzata Kostka 

Przedmiot wniosku/skargi: 1. Mieszkańcy ul. Wikle, początek od Wału prosili o załatanie 

dziury w drodze. Pokaźny ubytek w nawierzchni drogi. 

Realizacja GKI:  

Zostało wykonane - MZWiK 

 

2. Korzystający z toalet na Rynku poprosili o sprzątanie, czystość i światło. Często brakuje 

jednego i drugiego. 

Realizacja MZBK: Poinformowano pisemnie radną, że brak światła w szaletach miejskich 

spowodowany był wyrwaniem grzejnika elektrycznego w toalecie damskiej, co  

w konsekwencji doprowadziło do zwarcia na instalacji. Ponadto, w godzinach nocnych 

zauważyć można notorycznie świecące się światła. Według opinii elektryka, podłączane są do 

gniazdek urządzenia, które powodują zwarcie i wybijanie głównego bezpiecznika. Awarie te 

zgłaszane są zawsze w godzinach rannych przez pracownika MZBK. Wzywany jest wówczas 

elektryk, który usuwa awarię w trybie pilnym. Problem ten został zgłoszony do Straży 
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Miejskiej, która poproszona została o monitorowanie budynku w godzinach nocnych. Za 

utrzymanie czystości w szaletach miejskich odpowiedzialny jest pracownik gospodarczy 

Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych, który zależnie od potrzeb wzywany jest na 

budynek nawet kilka razy dziennie.    

 

3. Mieszkańcy ulicy Kwartowskiej zapytali o zakończenie robót. 

Realizacja GKI: 

Mieszkańcy zostali poinformowani, że zgodnie z umową termin realizacji zadania upływa 

20.10.2017r. 

 

17. Zgłaszający i data: J. N., 21.09.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Zbigniew Matuszczyk 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkanka zgłosiła sprawę pominięcia ulicy Kozłowskiej  

 poziomowej naprawie dróg gminnych. W związku z bardzo niebezpiecznymi dziurami  

w jezdni przed jej posesją i posesjami sąsiadów, zagrażających bezpieczeństwu w ruchu, 

wniosła o jak najszybsze zlikwidowanie tego zagrożenia. Mieszkanka poprosiła o odpowiedź 

pisemną. 

Realizacja GKI: 

W związku z brakiem ul. Kozłowskiej w harmonogramie prac remontowych w 2017 r. zadanie 

zostało wykonane doraźnie w grudniu – MZWiK. 

 

18. Zgłaszający i data: W. G., 26.09.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Agnieszka Szewczyk 

Przedmiot wniosku/skargi: 1. Mieszkanka zwróciła się z prośbą o możliwość zamiany 

stanowiska zbiorczego na śmieci na odbiór indywidualny dla mieszkańców, w szczególności 

rozpatrzenie możliwości odbioru indywidualnego śmieci dla mieszkańców ul. Browarnej  

i Gołębiej. Zlikwidowanie stanowiska zbiorowego odbioru odpadów spod domu.  

2. Mieszkanka zaproponowała, aby dla mieszkańców Sławkowa, którzy opalają węglem 

gospodarstwa domowe zapewnić indywidualne pojemniki na popiół. 

3. Mieszkanka zgłosiła, że do śmietnika są wsypywane śmieci z miejscowości sąsiednich. 

Poprosiła o zamontowanie fotopułapki w celu monitoringu. Radna poprosiła o odpowiedź 

pisemną do siebie i mieszkanki. 

Realizacja OŚGW:  

Mieszkankę poinformowano, że: 

 obecna lokalizacja pojemników jest zgodna z rozporządzeniem Ministra Infrastruktury  

z dnia 12 kwietnia 2002r. w sprawie warunków technicznych, jakim powinny odpowiadać 

budynki i ich usytuowanie (Dz.U. z 2015, poz.1422), uchwałą Nr XXIX/204/2016 Rady 

Miejskiej w Sławkowie z dnia 20 października 2016 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Sławków, zmienioną uchwałą Nr 

XXX/217/2016 z dnia 24 listopada 2016r. oraz wytycznymi Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Dąbrowie Górniczej, 

 Gmina Sławków rozważa zmianę obecnego systemu oczyszczania miasta  

z kompleksowego (kontenery na ulicach miasta) na indywidualny (pojemniki na 

prywatnych posesjach). Za takim rozwiązaniem przemawia czynnik ekonomiczny, który 

nie równoważy kosztów ponoszonych przez Gminę z opłatami od mieszkańców oraz zbyt 

mały odzysk odpadów przez ich nieodpowiednie segregowanie. Dlatego też działania w 

przyszłym roku będą skierowane na takie rozwiązanie. Zmiana systemu odbioru odpadów 

wymaga przeprowadzenia odpowiednich analiz, jak i podjęcie stosownych uchwał, które 

będą stanowiły bazę wyjściową do wdrożenia ewentualnych zmian. Aby jednak ograniczyć 
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uciążliwość wynikającą z bliskiej lokalizacji stanowiska będą częstsze kontrole tego 

miejsca i interwencje w firmie odbierającej odpady z terenu miasta. 

 Stosownie do interwencji wniesionej bezpośrednio do Burmistrza Miasta Sławkowa w dniu 

14 listopada 2017r.  w sprawie zmiany lokalizacji kontenerów na odpady komunalne 

usytuowane naprzeciw posesji mieszkanki przy ul. Browarnej poinformowano, że  

w omawianej sprawie mieszkanka otrzymała informację pismem Nr OSGW.1510.49.2017 

z dnia 17 października 2017r. Do tej informacji dodano, że reorganizacja systemu 

oczyszczania miasta planowana jest na rok 2019. Poinformowano jednocześnie, że 

stanowisko kontenerowe na ulicy Browarnej jest systematycznie kontrolowane tak przez 

Straż Miejską jak też pracowników Urzędu Miasta pod względem zarówno przeładowań 

pojemników jak też utrzymywania czystości wokół nich.  

 

19.  Zgłaszający i data: L. i R. T., 02.10.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Łukasz Hofler 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkańcy są właścicielami działki przy ul. Cegielnianej. Chcąc 

wywiązać się z obowiązku montażu szamba zakupili odpowiedni zbiornik oraz zwrócili się do 

starostwa o wydanie zgody na jego montaż. Niestety z uwagi na stan nawierzchni i mostka 

łączącego drogę z nieruchomością mieszkańcy obawiają się, że będą mieli problem z montażem 

szamba. Mieszkańcy poprosili o stworzenie chociażby prowizorycznych warunków, które 

pozwolą na wjazd samochodu ciężarowego na teren ich posesji. Po dostarczeniu materiałów są 

także w stanie samodzielnie wykonać część prac. Mieszkańcy obawiają się, że ponownie 

zostaną ukarani mandatem w przypadku stwierdzenia braku szamba i dlatego też poprosili  

o szybką pomoc. Zadeklarowali chęć udzielenia wszystkich niezbędnych informacji, które 

pozwolą na pozytywne załatwienie sprawy. Z uwagi na pilność sprawy poprosili o kontakt 

telefoniczny. Wiceprzewodniczący Łukasz Hofler poprosił o poinformowanie go o podjętych 

działaniach.   

Realizacja GKI: 

Pismo nr GKI.I. 7234.149.2017 z dnia 30.10.2017r. Aktualny stan prawny terenu nie pozwala 

na wydatkowanie środków. Mieszkańcy przedstawili dokumenty świadczące o toczącym się 

postepowaniu sądowym o ustanowienie drogi koniecznej. Urząd Miasta poprosił o dostarczenie 

wyroku sądowego lub porozumienia zawartego z PKP S.A. 

 

20. Zgłaszający i data: T. T., 03.10.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Barbara Herej 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkaniec zwrócił się z pytaniem jakie korzyści mają 

mieszkańcy Sławkowa  - posiadacze Karty Dużej Rodziny. Poprosił o wskazanie/wydruk  

z czego i gdzie można korzystać. Jednocześnie zaznaczył iż ma kilka propozycji jakie 

funkcjonują w innych miastach: zniżka na kanalizację i wodę jeśli miasto posiada własne ujęcie, 

komunikacja miejska, bony do sklepów odzieżowych, zniżki do sklepów spożywczych, zajęcia 

po obniżonych cenach dla dzieci np. w MOK. Jest wiele innych rozwiązań i poprosił  

o odniesienie się do problemu. Czy Sławków jest w stanie zaoferować na potrzeby karty dużej 

rodziny. Prosi o odpowiedź pisemną. 

Realizacja MOPS:  

Mieszkańca poinformowano pisemnie, że w chwili obecnej trwają prace przygotowawcze, 

których celem będzie wprowadzenie uchwałą Rady Miejskiej Gminnej Karty przeznaczonej dla 

rodzin wielodzietnych 3+. Uchwała powinna stanąć pod obrady sesji w I kwartale 2018r. Mając 

świadomość, iż oferta ogólnopolskiej KDR przeznaczona dla mieszkańców Sławkowa jest 

bardzo znikoma, w wykazie na www.rodzina.gov.pl na terenie naszej gminy Partnerami są tylko 

dwie placówki z zakresu usług  finansowych: agencja PKO BP oraz Oddział Deutsche Bank 

Polska S. A. 

http://www.rodzina.gov.pl/
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Obecnie czynione są starania pozyskania Partnerów do Gminnej Karty, którzy będą atrakcyjni 

dla członków rodzin wielodzietnych. Zostanie Partnerem Programu jest dobrowolne i oparte na 

podpisaniu porozumienia z Gminą Sławków. Celem Programu jest pozyskanie wielu 

różnorodnych Partnerów, których oferta będzie korzystna dla rodzin wielodzietnych. 

 

21. Zgłaszający i data: M. L., 09.10.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Marta Rus 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkaniec po raz kolejny prosi o interwencję w sprawie 

nawierzchni drogi ul Świerkowej. Po opadach gromadzi się na mocno dziurawej drodze woda, 

co w znacznym stopniu utrudnia przejazd mieszkańcom do posesji. Prosi o wykorzystanie 

pozyskanych materiałów z remontu drogi Szerokotorowej i wyrównanie, zasypanie dziur na ul. 

Świerkowej. Mieszkaniec prosi również o wykoszenie i wycięcie krzaków obok 

transformatora, gdyż nie ma możliwości przejazdu samochodem. Przewodnicząca prosi  

o informację o postępach w sprawie. 

Realizacja GKI: 

Zorganizowano objazd z mieszkańcem oraz przedstawicielem MZWiK terenu ul. Świerkowej 

w kierunku Sławkowa oraz Dąbrowy Górniczej. Usunięto największe ubytki kruszywem. 

 

22. Zgłaszający i data: Marian Jędrusik w imieniu mieszkańca ul. Wrocławskiej, 24.10.2017 

r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Marian Jędrusik 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkaniec wnosi o kontrole przez odpowiednie służby 

blokowania trzeciej osi pojazdów ciężarowych przez kierowców, którzy poruszają się 

samochodami bez ładunku. Brak blokowania tej osi, powoduje w czasie przejazdu pojazdu 

ciężarowego, dużego i uciążliwego hałasu dla mieszkańców ul. Wrocławskiej. 

Realizacja SM:  

Przekazano do Komisariatu Policji w Sławkowie, z uwagi na brak kompetencji w przedmiocie 

opisanej sprawy. 

 

23. Zgłaszający i data: E. S., 07.11.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Dariusz Tomczyk 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkaniec poprosił o umieszczenie w budżecie miasta na 2018 

r. obiecanej inwestycji w postaci wykonania kanalizacji ul. Zakościelnej. 

Realizacja GKI: 

W pierwszym etapie wykonanie kanalizacji wymaga opracowania projektu, a następnie budowa 

sieci kanalizacji w ul. Zakościelnej. 

 

24. Zgłaszający i data: M. L., 13.11.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Łukasz Hofler 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkaniec po raz kolejny poprosił interwencję w sprawie 

naprawy nawierzchni ul. Szerokotorowej. Podaje, że droga jest już w tej chwili na tyle mocno 

uszkodzona, że nie możliwy stał się dojazd do posesji. Prosi o możliwość wykorzystania 

pozostałych materiałów z remontu ulicy Szerokotorowej na wyrównanie nawierzchni na ul. 

Świerkowej. Radny poprosił o informację pisemną w ww. sprawie.  

Realizacja GKI: 

Pismo nr GKI.I.7234.154.2017 z dnia 17.11.2017r. – mieszkańca poinformowano, że termin 

remontu ul. Szerokotorowej upływa 10.12.2017 r. ewentualnie pozyskany frez zostanie 

wbudowany w nawierzchnię wytypowanych dróg tj. osiedle Stawki i ul. Miedawa, jednakże 

jego ilość jest ograniczona. Przedmiotowy obszar został wytypowany w związku  

z przejazdem autobusu szkolnego oraz trasą busa nr 959.  
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W dniu 17.11.2017 r. odbyła się wizja lokalna z udziałem zarówno mieszkańca jak  

i przedstawiciela MZWiK, na której poinformowano mieszkańca, że w związku z szerokim 

zakresem prac i złym stanem faktycznym drogi, newralgiczne ubytki nawierzchni ul. 

Świerkowej zostaną uzupełnione tłuczniem do dnia 30.11.2017 r.   

 

25. Zgłaszający i data: G. M., 13.11.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Łukasz Hofler 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkaniec zgłosił nieprawidłowości w wykonaniu remontu 

ulicy Konarowej. Zgodnie z harmonogramem napraw i remontów prace miały zostać wykonane 

aż do posesji przy ul. Konarowej 32. Zostały natomiast wykonane tylko do posesji przy ul. 

Konarowej 36. Mieszkaniec poprosił o wyjaśnienie zaistniałej sytuacji i poinformowanie go  

o podjętych działaniach. radny poprosił o informację pisemną w sprawie.  

Realizacja GKI: 

Pismo nr GKI.I. 7234.153.2017 z dnia 17.11.2017r. wyjaśniono, że przedstawiony zakres  

w przedmiarze robót został wykonany zgodnie z kosztorysem powykonawczym.  

 

26. Zgłaszający i data: Interwencja własna, 13.11.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Łukasz Hofler 

Przedmiot wniosku/skargi: Radny zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości 

zawiadomienia Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Będzinie o stanie 

technicznym budynku mieszkalnego przy ul. Piłsudskiego 16 w Sławkowie (dz. nr 3100).  

Na ww. posesji jest posadowiony budynek mieszkalny, który jest nieużytkowany. Jest on  

usytuowany bezpośrednio przy chodniku, a jego stan techniczny może stwarzać zagrożenie dla 

przechodzących tam ludzi. Z zawiadomienia radnego, PINB prowadził w 2015 r. postępowanie 

administracyjne dot. zabezpieczenia budynku mieszkalnego położonego na posesji przy ul. 

Piłsudskiego (PINB.Będzin.7740.stan techniczny.1.2015.TZ). postępowanie zostało 

zakończone decyzją nr 89.2015 z dnia 21.07.2015 r. o umorzeniu postępowania. Spadkobiercy 

w prowizoryczny sposób zabezpieczyli ww. budynek. Od tego czasu stan techniczny budynku 

znacznie się pogorszył, powiększyły się pęknięcia ścian i całkowicie zawalił się dach. radny 

prosi o podjęcie działań w  ww. sprawie i poinformowanie  go o nich na piśmie. 

Realizacja GP:  

Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego wznowił postępowanie na wniosek Urzędu 

Miasta. Przeprowadzono wizję w terenie z udziałem współwłaścicieli nieruchomości, którzy 

zobowiązani zostaną przez PINB do należytego zabezpieczenia budynku. 

Realizacja GKI: 

Zgodnie z kompetencjami sprawę prowadzi referat GP 

 

27. Zgłaszający i data: W. S. , 13.11.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Łukasz Hofler 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkanka zwróciła się z prośba o udzielenie jej porady prawnej. 

Została poinformowana o punktach nieodpłatnej porady prawnej działającej na terenie powiatu. 

Radny uznał sprawę za zakończoną. 

 

28. Zgłaszający i data: M. A., 14.11.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Tomasz Prowancki 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkaniec poprosił o kontrolę i wymianę uszkodzonych lamp 

oświetleniowych przy ul. Miedawa. Lampy nie świecą (nie wszystkie) od ulicy Wrzosowej do 

Strugi. 

Realizacja GKI: 

Pismo nr GKI.I.161.2017 z dnia 14.12.2017 r. – zgłoszono do Tauron Dystrybucja S.A. 
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29. Zgłaszający i data: M. A., 14.11.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Tomasz Prowancki 

Przedmiot wniosku/skargi: Bardzo ważna kwestia stanu nawierzchni ul. Miedawa od 

Wrzosowej (wyłączając odcinek asfaltowy) do tartaku. Pan Adamczyk poprosił o informacje 

na najbliższą sesję, kto prowadził lub dokonał odbioru technicznego naprawy wykonywanej  

roku bieżącym. Ta sama sytuacja dotyczy stanu nawierzchni ulicy Wita Stwosza. 

Realizacja GKI: 

Pismo nr GKI.I.7234.161.2017 z dnia 14.12.2017 r. – przekazano informacje. 

 

30. Zgłaszający i data: M. A., 14.11.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Tomasz Prowancki 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkaniec poprosił o informację dotyczącą kwestii przejazdu 

kolejowego na ul. Hrubieszowskiej. 

Realizacja GKI: 

Pismo nr GKI.I.7234.161.2017 z dnia 14.12.2017 r. – przekazano informację o piśmie do PKP 

w 2017 r, a w związku z brakiem działań pismo zostanie ponowione. 

 

31. Zgłaszający i data: M. A., 14.11.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Tomasz Prowancki 

Przedmiot wniosku/skargi: Pan Adamczyk twierdzi, że nawierzchnia asfaltowa przy ul. 

Zagródki wykazuje pęknięcia, które mogą powodować dalsze uszkodzenie nawierzchni. 

Realizacja GKI: 

Pismo nr GKI.I.7234.161.2017 z dnia 14.12.2017 r. - nawierzchnia zostanie poprawiona  

w ramach gwarancji. 

 

32. Zgłaszający i data: A. K., 20.11.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Marta Rus 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkaniec zwrócił się z prośbą o naprawę drogi gruntowej tj. 

ul. Burki od drogi asfaltowej do nr 44a. droga jest w stanie katastrofalnym w czasie deszczu 

gromadzi się woda w droga jest nieprzejezdna. Przewodnicząca poprosiła o pilna interwencję  

i poinformowanie jej o sprawie na piśmie. 

Mieszkaniec zgłosił również pilna potrzebę naprawy drogi dojazdowej do Burek. W drodze jest 

kilka bardzo dużych ubytków zagrażających bezpieczeństwu w czasie jazdy. 

Realizacja GKI: 

Pismo nr GKI.I.033.58.2017 z dnia 27.11.2017 r. 

Pismo nr GKI.I.033.58.2017 z dnia 28.11.2017 r. 

Harmonogram prac remontowych nawierzchni drogowych na terenie gminy został ustalony 

w marcu i wszystkie środki przeznaczone na realizację tych celów zostały rozdzielone. 

Mieszkaniec został poinformowany, że 15 listopada została przeprowadzona wizja w terenie. 

Droga w obecnym stanie nie kwalifikuje się do remontu ze względu na fakt, że istniejąca 

podbudowa nie przenosi obciążeń i należy ją wykonać na nowo. Rozważamy możliwość 

realizacji zadania w ramach modernizacji dróg tłuczniowych w roku 2018 r. 

Ubytki na fragmencie ul. Burki przy skrzyżowaniu z ulicą Niwa zostały uzupełnione 

remonterem. 

 

33. Zgłaszający i data: A. B., 21.11.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Marian Jędrusik 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkanka wniosła o wynajem miejsca na ustawienie pawilonu 

komponującego się w teren (3m x 6m – max 20m2) w celu sprzedaży owoców i warzyw z upraw 
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ekologicznych. pani proponuje usytuować pawilon pomiędzy Zespołem Szkół, a budynkiem 

straży pożarnej. Potrzebna będzie również możliwość podłączenia się do kanalizacji. Strona 

internetowa: www.dobreznatury.pl.  

Mieszkanka podziękowała za autobus odbierający dzieci z osiedla Stawki. 

Realizacja GP:  

Mieszkanka została poinformowana o możliwości wydzierżawienia gruntu od Gminy Sławków 

oraz obowiązkach wynajmującego związanych z podłączeniem instalacji elektrycznej  

i wodociągowej. Mieszkanka podejmie decyzję w sprawie ewentualnej dzierżawy w terminie 

późniejszym.  

 

34. Zgłaszający i data: A. B., 21.11.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Marian Jędrusik 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkanka poprosiła również o jak najszybszą instalację 

oświetlenia.  

Ulice: Konwaliowa, Jaśminowa, Makowa, Storczyków, Słonecznikowa – prośba o naprawę 

nawierzchni drogi. 

Realizacja GKI: 

Gmina otrzymała w dniu 02.12.2017 r. ostateczną decyzję na budowę. W 2018 r. planowana 

jest budowa oświetlenia przy ul. Makowej.  

Mieszkanka została poinformowana, że ubytki na terenie osiedla Stawki zostaną uzupełnione 

frezem pozyskanym z remontu ul. Szeroktorowej. 

 

35. Zgłaszający i data: Zbigniew Zych w imieniu mieszkańców, 21.11.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Zbigniew Zych 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkańcy proszą o ujęcie w planie napraw dróg na rok 2018 

drogi Groniec, Garbierze, Kozibródek.  

Realizacja GKI: 

Przedmiotowy zakres zostanie przedstawiony do harmonogramu prac remontowych. 

 

36. Zgłaszający i data: Interwencja własna, 11.12.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Łukasz Hofler 

Przedmiot wniosku/skargi: Radny zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości zakupu 

sensorów mierzących poziom zanieczyszczenia powietrza szkodliwymi dla zdrowia pyłami 

PM2,5 i PM10 (tzw. czujniki smogu). dane uzyskane z czujników pozwolą w czytelny  

i przystępny dla mieszkańców sposób przedstawić zasięg zagrożenia szkodliwymi pyłami.  

Problem zanieczyszczenia powietrza dotyczy także Sławkowa i istnieją silne podstawy do 

twierdzenia, iż w okresie jesienno-zimowym wielokrotnie zostają przekroczone dopuszczalne 

normy skażenia powietrza na terenie naszego miasta. zatrute powietrze bardzo niekorzystnie 

wpływa na zdrowie, a szczególnie niebezpieczne jest dla dzieci i osób starszych. Rocznie  

w Polsce z powodu złego stanu powietrza umiera przedwcześnie ponad 40 tys. ludzi. dzięki 

sieci czujników każdy mieszkaniec miałby możliwość sprawdzić jakość powietrza w naszym 

mieście. W ocenie radnego zakup czujników wspomoże działania na rzecz zapobiegania 

licznym chorobom układu oddechowego, a łatwo dostępna informacja o zanieczyszczeniach 

pozwoli edukować i kształtować proekologiczne postawy w skali całego miasta. 

W załączeniu radny przedłożył ofertę na wdrożenie systemu monitorowania powietrza dla 

miasta Tarnowskie Góry. Oferta przedstawia technologię oraz cenę systemu monitorowania 

powietrza (cenę, która z oczywistych względów – wielkość miasta etc. – nie przystaje do 

sławkowskich warunków). Radny prosił o informację nt. podjętych działań.      

 

Realizacja OSGW:  

http://www.dobreznatury.pl/
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Radnego poinformowano, iż Gmina Sławków nie posiada zabezpieczonych środków  

w budżecie na ten cel. Na chwilę obecną Gmina korzysta z informacji przekazywanych  

w komunikatach publikowanych przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska  

w oparciu o wyniki pomiarów pyłu zawieszonego PM2,5 i PM10 rejestrowanych z regularnie 

kalibrowanych stacji pomiarowych rozlokowanych w Sosnowcu, Dąbrowie Górniczej 

i Katowicach.  

 

37. Zgłaszający i data: H. F., 19.12.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Michał Malinowski 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkaniec prosił o pilne ustosunkowanie się do wcześniejszego 

zgłoszenia dotyczącego przestawienia lamp oświetlających obecnie teren byłego OPECu. 

Zgłaszający wniósł o przestawienie lamp o 180º co spowodowałoby padanie światła żarówek 

na drogę i garaże.  

Realizacja GKI: 

Pismo GKI.I.152.1.2018 z dnia 05.01.2018r.  - zostanie zrealizowane. 

 

38. Zgłaszający i data: H. F., 19.12.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Michał Malinowski 

Przedmiot wniosku/skargi: mieszkaniec wniósł o zainstalowanie na słupie przy ulicy 

Krakowskiej  - słup przy firmie NITGOZ – lampy, która oświetlałaby drogę prowadzącą do 

osiedla PCK – droga wzdłuż garaży. Zgłaszający poinformował, iż w ww. miejscu lampa taka 

znajdowała się.  

Realizacja GKI: 

Pismo GKI.I.152.1.2018 z dnia 05.01.2018r. – po objeździe komisji oświetleniowej 

stwierdzono, że droga gminna ul. Krakowska jest dobrze oświetlona. 

 

39. Zgłaszający i data: H. F., 19.12.2017 r. 

Przyjmujący zgłoszenie: Michał Malinowski 

Przedmiot wniosku/skargi: Mieszkaniec poprosił o uzupełnienie ubytków w drodze łączącej 

ulicę Krakowską z byłym OPEC (utwardzenie do bramy OPEC, gdyż w ww. miejscu nawracają 

ciężarówki firmy ALBA).  

Realizacja GKI: 

Pismo GKI.I.152.1.2018 z dnia 05.01.2018r. – do czasu uregulowania stanu prawnego drogi 

nie zostanie wykonany remont nawierzchni. 

 

 
Sporządziła: Olga Komenda - na podstawie informacji uzyskanych z poszczególnych referatów  

oraz jednostek organizacyjnych miasta 

 

Dane wyłączone z informacji 

Zakres danych 
Imiona i nazwiska zgłaszających i wspomnianych w zgłoszeniach oraz adresy 

zamieszkania. 

Podstawa 

prawna 

art. 6 ust. 1 i ust. 2 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. o ochronie danych osobowych 

(tj. Dz.U. z 2016 r., poz. 922) 

Osoba 

wyłączająca 
Marta Sekuła – Kierownik Referatu Zarządzania i Zamówień Publicznych 

 


